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Abstract (en)
The container (1) has a lid (3) closed with a container part (2) and placed on the container part. The container part is provided with gripping
apertures (6) at two opposite container walls (5).The gripping apertures are limited by an upper edge strip. The lid comprises a closing element
movably mounted at the lid. The closing element is arranged at a lid underside and forms a grip recess closed into container interior at the lid with
one of the gripping apertures in the container wall. The grip recess inhibits an access into the interior of the container. The container part, the lid and
the closing element are integrally formed as a plastic injection molded part.

Abstract (de)
Ein Behälter (1), insbesondere Postbehälter, mit Eingriffsschutz hat einen Behälterteil (2) und einen darauf aufsetzbaren und verschließbaren
Deckel (3). Der Behälterteil (2) ist mindestens an zwei gegenüberliegenden Behälterwänden (5) mit Grifföffnungen (6, 9) versehen, die jeweils durch
eine obere Randleiste (8) begrenzt sind. Der Deckel weist mindestens ein an der Deckelunterseite angeordnetes und verschieblich gelagertes
Schließelement (15) auf, welches bei aufgesetztem Deckel mit der korrespondierenden Öffnung (6) in der Behälterwand eine in das Behälterinnere
hin geschlossene Griffmulde bildet, die einen Zugriff in das Innere des Behälters unterbindet.
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